

**MEMO PENDAFTAR BIL.05/2019**

<b>KEPADA</b>	:	<b>SEMUA STAF/PELAJAR UNIVERSITI SELANGOR</b>
<b>DARIPADA</b>	:	<b>HAJAH ROKMAA BINTI HAJI MAT PENGARAH TAU/MENJALANKAN TUGAS PENDAFTAR</b>
<b>TARIKH</b>	:	<b>18 APRIL 2019</b>
<b>NO. RUJUKAN</b>	:	<b>(18)d/m.UNISEL/PP/01.10_Jld. I</b>
<b>PERKARA</b>	:	<b>MAKLUMAN MASA OPERASI KEMUDAHAN SUKAN DI KOLEJ KEDIAMAN, DEWAN NAIB CANSOLOR DAN PUSAT SUKAN UNISEL KAMPUS BESTARI JAYA</b>

*Assalamualaikum W.B.T. dan Salam Sejahtera.*

Perkara di atas adalah dirujuk.

2. Sukacita dimaklumkan Mesyuarat Jawatankuasa Pengurusan Eksekutif Kali Ke-174 (Bil.11/2019) bertarikh 8 April 2019 telah bersetuju menetapkan masa operasi kemudahan sukan di Kolej Kediaman, Dewan Naib Canselor dan Pusat Sukan UNISEL Kampus Bestari Jaya untuk tujuan keselamatan universiti.

3. Masa operasi yang telah ditetapkan adalah seperti berikut:

<b>JENIS KEMUDAHAN SUKAN</b>	<b>NAMA TEMPAT</b>	<b>MASA OPERASI BERMULA</b>	<b>MASA OPERASI BERAKHIR</b>
Futsal	Gelanggang Futsal 1 – Kolej Kediaman Siswa Gelanggang Futsal 2 – Kolej Kediaman Siswi	8.00 pagi	11.00 malam & 12.00 malam (Sabtu & Ahad)
Takraw	Gelanggang Takraw 1 & 2 – Kolej Kediaman Siswa		
Badminton	Gelanggang 1,2 & 3 – Dewan Naib Canselor		
Bola Tampar	Gelanggang Bola Tampar 1 – Kolej Kediaman Siswa Gelanggang Bola Tampar 2 – Kolej Kediaman Siswi		
Bola Sepak, Ragbi, Futsal, Badminton, Tenis, Takraw, Bola Jaring, Pingpong	Padang dan Gelanggang di Pusat Sukan UNISEL Kampus Bestari Jaya		

4. Sehubungan itu, semua lampu di tempat kemudahan sukan akan **dimatikan secara automatik**, pada jam 11.00 malam pada hari berkerja dan jam 12.00 malam pada hari Sabtu dan Ahad. Mana-mana staf atau pelajar yang ingin menggunakan kemudahan sukan atau mengadakan aktiviti/program lebih daripada masa operasi perlu mengemukakan surat permohonan kepada Pengetua Kolej Kediaman atau Pengarah Pusat Sukan & Budaya dan mendapat kelulusan sebelum menggunakannya.

5. Pihak Pengurusan Universiti menyarankan semua staf dan pelajar untuk menggunakan kemudahan sukan yang disediakan dengan sebaik mungkin tanpa melakukan sebarang kelakuan yang menjurus ke arah vandalisma. Semoga kemudahan sukan ini menyuntik semangat untuk terus bersukan demi menjaga kesihatan dan kecergasan fizikal.

Sekian terima kasih. Wassalam.

Yang benar,



**HAJAH ROKMAA BINTI HAJI MAT**  
Pengarah Tabung Amanah Pendidikan UNISEL/  
Merangkap Menjalankan Tugas Pendaftar